
 MISLAV HERMAN: 

 - Zahvaljujem gospodine predsjedniče. 

 Gospodine gradonačelniče, nedavna ostavka direktora Gradske plinare gospodina 

Davora Majera uznemirila je javnost, posebno izjava da je razlog toga odlaska nakon samo 

godinu dana, a ugovor je kao što znate bio potpisan na četiri godine, nedostatno ulaganje u 

plinsku infrastrukturu zbog čega je upitna sigurnost građana. 

Grad Zagreb je do sada bio prljav, Grad Zagreb je do sada bio nepokošen, Grad Zagreb je do 

sada bio zatrpan prometom ali nikada još on nije bio grad koji nije siguran za život. 

 S obzirom na ozbiljnost ove situacije možete li građanima Grada Zagreba jamčiti da je 

Grad Zagreb siguran za život te da smanjena ulaganja u plinsku infrastrukturu, a navodno ona 

su bila samo 18% od onoga što je ravnatelj u odlasku smatrao da treba, neće dovesti do 

potencijalnih nesreća kao recimo do serija nesreća koje smo prije godinu dana vidjeli na 

Jakuševcu? 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo potpredsjedniče. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. 

Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Znači, ovo je baš k'o kad zastupnik Lovrić priča o batinašima tako je i ovo situacija 

kada predsjednik gradskog HDZ-a govori o podinvestiranosti u plinsku infrastrukturu.  

Znači, ja ne znam od kuda vama informacija da je on to rekao, jer ono što je u priopćenju koje 

je on sam poslao na dan nakon što je dao ostavku je rekao da je glavni problem…  

Mislim kao prvo otišao je na bolju, bolju, bolju poziciju i funkciju i ono za razliku od vaših 

direktora koji završe u zatvoru naši direktori odu na bolje funkcije, i to je drugo pitanje, bolje 

plaćene. I to je drugo pitanje kako ih zadržati, kako zadržati kvalitetne kadrove.  

Međutim, kada je već rekao šta ga je najviše smetalo, ako je već to pitanje, u njegovom 

poslovanju to je regulatorni okvir, za koji ste vi odgovorni, koji stavlja odgovornost na 

distributere plina kao što je Gradska plinara Zagreb a da im ne daje alate.  

Prije svega ono na što je upozoravao jest podinvestiranost u plinsku infrastrukturu koja je trajala 

dvadeset godina, o kojoj sam ja javno govorio. I zato baš je pokrenuo investicije koje su bile 

oko 8 milijuna eura ove godine. Za sljedeću godinu, što se tiče realizacije, za sljedeću godinu 

se planira 15 milijuna eura kako bi se nadoknadio onaj zaostatak od dvadeset godina kao što je 

bilo i u vodovodnoj infrastrukturi, kao što je bilo i drugdje. 

 Druga stvar gdje je regulatorni okvir problematičan je što stavlja odgovornost na GPZ 

za ispravnost i zamjenu, zapravo za zamjenu, ne ispravnost, zamjenu brojila a da ne omogućuje 

svim onim stanarima koji ne puste radnike Gradske plinare Zagreb u svoj stan, ne dopuštaju im 

uopće da naprave svoj posao i svoje dužnosti. I za to postoji pisani trag od gospodina Majera 

prema HERA i prema resornom ministarstvu da se taj zakon izmijeni. I sada vi… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …stavljate odgovornost umjesto sa sebe na nas. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepa gradonačelniče. Vrijeme je isteklo. Imate dodatno objašnjenje gospodine 

potpredsjedniče Herman. 

 

 MISLAV HERMAN: 

 - Gospodine gradonačelniče, nemojte se ljutit. Normabel od 2 mg uvijek možete popiti 

ako ste uznemireni. 

……(Žamor)…… 
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 Ali, ali nije vam baš jasno objašnjenje zašto je neko ko je došao na četiri godine 

poboljšati situaciju u zagrebačkoj plinskoj infrastrukturi odlazi nakon godinu dana.  

Prema tome, to objašnjenje jednostavno ne stoji. A pravi razlog je da nije bio zadovoljan 

tekućim i investicijskim održavanjem plinske infrastrukture. 

 Međutim, ono što je još veća žalost da javnog novca kojim si plaćate kampanju u Gradu 

Zagrebu putem plakata kojih je pun grad na žalost za tu svrhu ima ali za održavanje plinske 

infrastrukture na žalost toga novca nema. Mislim da je sada svima jasnije zašto imamo 

maksimalne stope poreza na dohodak i zašto vam je taj novac potreban. Novac građana Grada 

Zagreba… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …potreban vam je za kampanju. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Evo dodatno pojašnjenje ćete dobiti od gradonačelnika Tomislava 

Tomaševića. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Mislim ovo je… Znači, čovjek je morao zbog ovakvih spinova koji su dolazili od vas 

i vaših koalicijskih bivših partnera, zastupnika Lovrića, je čovjek morao poslati priopćenje jer 

su očito govorili stvari koje on ne misli pa je čovjek morao napisati priopćenje zašto odlazi jer 

mu se stavljalo nešto što on nikad nije rekao niti mislio. I sad vi bolje znate zašto je on otišao 

nego čovjek koji je sam napisao priopćenje i s kojim sam ja evo i jučer razgovarao k'o što sam 

razgovarao nekoliko puta prije i k'o što sam mu dao podršku da trebamo, da koliko god treba 

napraviti investicija da se u to ide. Međutim, ono što trebate isto tako znati da investicije u 

plinsku infrastrukturu idu na temelju tarifa. To su prihodi GPZ-a koje određuje HERA i koje 

određuje Vlada i država. I te tarife nisu dovoljne i moraju biti veće.  

Tako da vas molim, molim vas tj. zahtijevam da se ono što je GPZ uputio prema HERA kao 

bivši sada direktor Majer, koji će još odraditi svoj mandat u sljedećih mjesec dana… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …se konačno adresira i da neadekvatan zakonski i regulatorni okvir se konačno 

unaprijedi. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo gradonačelniče. A ja još jedanput pozivam zastupnike da ne prepisuju 

lijekove nikome jer to izlazi izvan fer playa u ovoj Skupštini i Poslovnika. Idemo dalje. 

 


